

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 27 mars 1915, a.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Hébert et Côté.

La lecture des minutes est suspendue, attendu qu'elles ne sont pas prêtes.

1.—(24898) Soumise une offre de la Compagnie "Beaubien Limitée" de vendre à la Cité, pour les fins de l'établissement d'un marché public dans la partie nord de la Ville, une propriété ayant front sur la rue Bellechasse, l'avenue Henri-Julien, et partie sur la rue de Gaspé,

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De recommander au Conseil, pour les fins de l'acquisition de la dite propriété, une somme de \$190,000, les vendeurs ne devant recevoir que la valeur du terrain livré, à raison de \$0.95 le pied.

MM. les Commissaires Ainey et Macdonald prennent leurs sièges.

2.—(25574) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, déclarant que l'installation de la couverture en verre lenticulaire, pour la soûte au charbon, est complétée avec satisfaction.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

3.—(26005) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant le vote d'un crédit de \$2,500 pour payer le coût des essais qui seront faits des matériaux devant être employés pour les travaux à exécuter, soit à la journée, soit au contrat, sous le contrôle du Département des Travaux Publics.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour les fins ci-dessus.

4.—(25764-26080) Soumises deux communications de MM. John Quinlan & Co. et P. Lyall & Sons, en rapport avec la construction de la Bibliothèque Municipale.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 27th March 1915, a.m.

Present: His Worship the Mayor in the Chair, and Messrs. Hébert and Côté, Commissioners.

The reading of the minutes was suspended as they were not yet ready.

1.—(24898) Submitted a letter from the "Beaubien Limited", offering to sell to the City for the erection of a public market in the north part of the City, a property fronting on Bellechasse street, Henri Julien avenue and part on de Gaspé street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$190,000 be voted for the purchase of said property, the vendors to be paid only the value of the land ceded, at the rate of \$95 per foot.

Commissioners Ainey and McDonald took their seats.

2.—(25574) Submitted a report from the City Architect stating that the erection of the lenticular glass roof for the coal chute is satisfactorily completed.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To concur in said report.

3.—(26005) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that an appropriation of \$2,500 be voted to pay the costs of testing the materials to be used in connection with the works which are to be done by day labor or by contract, under the control of the Public Works Department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the above purposes.

4.—(25764-26080) Submitted two communications from Messrs. John Quinlan & Co., and P. Lyall & Sons, in connection with the erection of the Civic Library.